

Bestyrelsens handlingsplan, opfølgning

udgave 17.03.2021, tilføjelser den 21.04.2021

Bestyrelsesmøde afholdt den 17.03.2021. Deltagere: Torben, Michael, Henrik, Jørn, Niels, Jan Aggerholm, André Hansen, Sinnet

	Dato	Aktivitet	Deadline	Ansvarlig	Deltagere	Status
Bestyrelse	04-feb	Implementér strategi for inddragelse piger i foreningen	31-12-2021	Ole		I
Bestyrelse	04-feb	Implementer strategi for partnerskab med unge organisationer	31-12-2021	Ole		A
Bestyrelse	04-feb	Mål 250+ medlemmer	31-12-2021	Torben		I
Bestyrelse	03-mar	Dato for bestyrelsesmøde med udvalg 17-03-2021	17-03-2021	Torben	Sinnet	G
Bestyrelse	17-mar	Ny dato for Bestyrelsesmøde evt. uden udvalg dato 16.06.2021	16-06-2021	Torben	Sinnet	I
Bestyrelse	17-mar	Ny dato for bestyrelsesmøde med udvalg: 15.09.2021	15-09-2021	Torben	Sinnet	I
Bestyrelse	17-mar	Ny dato for Bestyrelsesmøde evt. uden udvalg: 19-01-2022	19-01-2022	Torben	Sinnet	I
Bestyrelse	03-mar	Torben skal have været i kontakt med alle udvalg	01-04-2021	Torben		I
Bestyrelse	03-mar	Økonpmiansvar skal overleveres. Bestyrelsesmedl. skal give kopi af pas og sygesikring	01-05-2021	Michael		G
Bestyrelse	03-mar	Æresmedlemmer har personligt medlemskab, familie er ikke med. Er dette effektueret	01-04-2021	Michael		G
Bestyrelse	17-mar	Der søges ressourcepersoner med administrativt lyst og flair: FB-redaktør, Webmaster, formand for PR, Sekretær og evt. et par mere	01-06-2021	Torben	Michael	I
	21.04	Der købes printer i hht Michaels oplæg og lamineringsmaskine til A3	01.05.2021	Michael		I
	21.04	Der skal oprettes fælles drev til lagring af dokumenter	30.06.2021	Michael		
	21.04	Der skal besluttet tiltag ud fra vores srategi, budget og tilskud fra Lystfisker Danmark	30.06.2021	Torben		
	21.04.	Fokus på samarbejde på tværs i udvalg og foreningen	31.12.2021	Torben		
	21.04	Hvilke ressourcepersoner skal der særligt arbejdes på at finde	01.07.2021	Torben		
Tur og arr.	04-feb	Alle fisketure og arrangementer kommunikerer som besluttet i Årshjulet før, under og efter afholdelse	31-12-2021	LongNiels	Sinnet	I
Tur og arr.	17-mar	Onsdagsklubbens supportere oprettes under Tur og Arrangementsudvalget ligesom turene oprettes i aktivitetskalenderen. Beskrivelse og plan er afleveret til Jan Olsen.	01-04-2021	Jan Olsen	sinnet	I
Tur og arr.	17-mar	Optagelse af fluebinding, aflevering til FZ. Optagelse 11. marts kl. 19 i klubhuset. Det blev rigtig godt, TAK for det! Måske to telefoner næste gang og tæt på.	15-03-2021	Jørn Mossin	Michael	G
	21.04	Booking af klubhus til alle arrangementer - hvordan sikres det som fast rutine?	01.06.2021	Niels		
	21.04.	Kommunikation før/under/efter alle arrangementer - hvordan sikres det i T&A (selvstændigt) som fast rutine?	01.06.2021	Niels		
Vandløbspleje	04-feb	Projekt Anneberg Sørende – Investering og budget	31-12-2021	Torben	Jan Aggerholm	G
Vandløbspleje	04-feb	Opgaver kommunikerer på FB/Blog løbende	31-12-2021	Sinnet		I
Vandløbspleje	17-mar	Udsætninger om aftenen den 11. april i Odsherred. Ingen udsætninger fremover i Elverdamsåen. Ros!	11-04-2021	Jan Aggerholm		I
Klubhus	03-mar	Hold et møde med Roland	01-04-2021	Ole Blom		G
	21.04	Der købes en ståldør til gemmestedet	01.05.2021	Roland		I

PR	04-feb	Mål: 1500 medlemmer af FB gruppen	31-12-2022	Torben		I
PR	04-feb	Integration imellem vores medier	01-06-2021	Torben		I
PR	17-mar	Der søges en formand for PR-udvalget, vi har en ledig post.	01-06-2021	Torben		I
PR	17-mar	Der søges gerne en supplerende webmaster.	01-06-2021	Michael		I
PR	21.04.	Design manual - så at mange/alle kan kommunikere på vegne af OSF, og kan finde hjælp og retning på et samlet sted. Det kan være: NIMH's tegninger scannes ind, - skabeloner og eksempler uploades centrale, - Fotobibliotek opbygges centralt til hjemmeside, FB osv.	31.12.2021	Torben	Miehel	
Kanal og mose	04-feb	Administration af dagkort og salgssteder	01-06-2021	Claus Foss		I
Kanal og mose	04-feb	Koordinator og kontaktperson for kontrol skal findes i udvalget	01-06-2021	Claus Foss		I
Kanal og mose	04-feb	Kontakt til pumpe- og digelauget	01-06-2021	Claus Foss		G
Kanal og mose	04-feb	Ansvarlig for SU og Tissø skal findes i udvalget	01-06-2021	André		G
Kanal og mose	03-mar	Niels støtter op om aktionen i Tissø, andre må gerne inviteres	01-06-2021	André		G
Kanal og mose	03-mar	Møde iværksættes med Lammefjordskanaludvalget. Kontakt til Claus Foss	01-04-2021	Jørn	Torben	G
Kanal og mose	03-mar	Det skal beskrives, hvordan man booker Tissø og SU. Ring til Tissøs Ansvarshavende. Evt køber vi en 4 HK motor selv. Beskriv opførsel, P-sted, på hjemmesiden	01-06-2021	André	Michael/Jan Olsen	I
Kanal og mose	12-mar	Salg af dagkort til Lammefjordskanalerne på Mobilepay	01-05-2021	Michael	Claus Foss	G
Kanal og mose	17-mar	Reglement for fiskeri i lammefjordskanalerne: Udkast forelå til diskussion: OK, men ørreder totalfredes, skaller må fiskes til agn.	01-05-2021	Claus foss		G
Kanal og mose	17-mar	Oprydning ved kanaler og moser, Højby sø og Ulkerup? samle en gruppe til det	01-06-2021	André		I
Småbåd	04-feb	Arrangere ture for småbåde	31-12-2021	Niels		I
Småbåd	03-mar	Kommunikation før, under og efter om planlagte ture, incl. aflysninger	31-12-2021	Niels	Sinnet	I
Junior	04-feb	Indgå partnerskab med fx Ung i Odsherred	01-06-2021	Henrik A		I
Makrel	04-feb	Etablere aktivitet der henvender sig til pigerne	01-06-2021	Michael	Ole	I
Makrel	04-feb	Etablere aktivitet der inddrager kyst. Lars Juel vil evt. lave noget med kyst.	01-06-2021	Michael	Ole	I
Makrel	17-mar	Der er allerede solgt deltagerbeviser for ca. 10.000 kr. Der søges sponsorer	01-06-2021	Michael		I